
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 437
van LUDWIG VANDENHOVE
datum: 14 maart 2023

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Dierentransport  -  Gerapporteerde overleden dieren

Er sterven nog steeds veel dieren tijdens het transport. De minister wordt hierover 
geïnformeerd door het Federaal Agentschap voor de Veiligheid van de Voedselketen 
(FAVV).

1. Kan de minister per diersoort het aantal gerapporteerde overleden dieren meedelen, 
per jaar voor de jaren 2020, 2021 en 2022? 

2. Kan de minister een overzicht geven van hoeveel dieren in Vlaanderen vervoerd 
werden naar slachthuizen, opgedeeld per diersoort en per jaar voor de jaren 2020, 
2021 en 2022? 



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND 

ANTWOORD
op vraag nr. 437 van 14 maart 2023
van LUDWIG VANDENHOVE

Dierenwelzijn Vlaanderen kan dit niet per diersoort oplijsten, want onze diensten 
beschikken niet over al deze gegevens. Mogelijk beschikt het FAVV wel over al deze 
informatie.


